
Patrick Petersén, Anna Harrysson, Ulrika Bertilsson, Sandra Bengtsson, Daniel Ivesand. 

Patrick Petersén hälsade välkomna till dagens  

Daniel Ivesand valdes att jämte ordförande justera dagens möte 

Vägföreningen har beslutat att timanställa Gösta Persson att sköta områdets grönområden. Maskiner 

hyrs in via avtal från tredje part. Styrelsen kommer efter året att utvärdera kvalitén på skötsel och 

kostnad. 

 

Styrelsen har beslutat att anlita KRT maskin till sopning och för att slå gräs på större ytor. 

Besiktning är utförd på områdets lekplatser, bilaga 1. Några anmärkningar gjordes vilket kommer att 

åtgärdas omgående. En ny gunga har beställts till Solvändans lekplats vilket är en kostnad på 2300 kr 

ex moms. Bark kommer att beställas och fyllas på vid Källsprångsvägens lekplats. 

Påminnelse har gått ut till de ej betalt medlemsavgiften, vilket gäller ca 40 hushåll. 

Styrelsen diskuterade kring att starta upp ett fonderingskonto för att säkra pengar för asfaltering och 

snöröjning för att på så sätt säkra upp och ha utrymme för bra underhåll och skötsel. Vidare diskussion 

och beslut tas vid budgetarbetet. 

Grillplats med bänkar är färdigställd vid fotbollsplanen. 

Förfrågan om bollplank vid fotbollsplanen har inkommit till styrelsen. Styrelsen tar med sig förslaget 

till kommande budgetarbete. 



Önskemål om översyn av grönområdet vid den nyanlagda cykelvägen vid Trollmarksvägen har 

skickats in, styrelsen kontaktar och ser över. 

Synpunkter på kommande höjning av medlemsavgiften har inkommit. Styrelsen vill tydliggöra att det 

är ett förslag till kommande årsmöte och inget som är beslutat idag. 

Den 12 juni träffas styrelsen kl. 17.00 för att åtgärda behov på lekplatserna. 

Patrick Petersén tackade för dagens styrelsemöte och förklarade mötet för avslutat. 

  


